
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αποκατάσταση ομαλότητας ασφαλούς διέλευσης σε επίμαχο 

σημείο επί της Εθνικής Οδού Ιωαννίνων-Άρτας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε, σημείο «καρμανιόλα» χαρακτηρίζεται σημείο επί της Εθνικής 

Οδού Ιωαννίνων-Άρτας και συγκεκριμένα στο ύψος της Φιλιππιάδας. Ο μεν 

χαρακτηρισμός δεν είναι διόλου τυχαίος, διότι προκύπτει από το δεδομένο της 

απώλειας πολλών ατόμων (19 έως τώρα) σε αυτό, ενώ δε κείτεται στην «τομή» της εν 

λόγω Εθνικής με τη Φιλιππιάδα (συμπληρωματικά επ΄ αυτού υφίσταται ανυπαρξία 

ασφαλών πεζοδρομίων). Ως είθισται σε τέτοιες περιπτώσεις, δεν είναι ευδιάκριτες 

(σκοπίμως ή μη) οι αρμοδιότητες των αυτοδιοικητικών υπηρεσιών με συνέπεια οι 

ευθύνες να αποσείονται από την Περιφέρεια προς το Δήμο και vice versa με 

καταληκτική συνέπεια να χρονίζει η συντήρηση ή η αποκατάσταση του σημείου ή η 

διασφάλιση της ασφαλούς διέλευσης προσώπων.  

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεστε όπως ενεργήσετε άμεσα  και πριν θρηνήσουμε κι άλλο θύμα, να καταστεί το 

αναφερόμενο σημείο ασφαλές για διελεύσεις προσώπων και οχημάτων; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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